





## 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

精選晚市套餐「珍萃」75折(最少2位;適用於星期日至四)

25% off special dinner menu (a minimum of 2 diners; Sunday to Thursday)

優惠價Special price:

港幣 **698**元

珍味(陳醋青瓜小耳朵、麻香微辣小墨魚、上海雙冬炆烤麩)

Snacks Combination (Marinated Cucumber and Black Fungus with Balsamic Vinegar, Marinated Baby Cuttlefish with Sichuan Spicy Sauce, Wheat Gluten with Black Mushroom and Bamboo Shoot)

姬松茸元貝螺頭燉花膠

Double-boiled Sea Conch Soup with Fish Maw, Conpoy and Blaze Mushroom

香芹米筍百合炒蝦球珊瑚蚌

Sautéed Prawn and Coral Mussel with Celery, Baby Corn and Fungus

頂級南非八頭湯鮑魚 伴 天白花菇

Braised 8 Heads South African Canned Abalone and Black Mushroom in Oyster Sauce

XO醬法邊豆煎泡龍躉球

Sautéed Giant Grouper Fillet with French Bean and XO Sauce

田園南瓜蟹肉帶子炒絲苗

Fried Rice with Crab Meat, Scallop and Pumpkin

薏葢煶枯廿霞

Sweetened Mango Sago Pomelo with Aloe Vera

水墨雲石椰汁糕

Chilled Coconut and Black Sesame Pudding

## 1/10/2023 - 14/12/2023

優惠適用至2023年12月14日。優惠只適用於堂食。優惠不適用於茶芥及餐前小食費。須另收以一般零售價計算之加一服務費。優惠適用於每次每檯最多12位用膳。優惠只適用於正價食品。優惠不可與其他推廣優惠同時使用,亦不可轉讓、兑換現金或其他商品。優惠不適用於私人宴會或婚宴。優惠不適用於購買香煙、雪茄、開瓶費、切餅費、飲品、瓶裝飲品、烈酒類、禮籃、門券、優惠券或外賣。須提前預訂座位,並於訂座時說明使用此優惠。預訂確認視乎餐廳供應情況而定。帝都酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利,恕不另行通知。如有任何爭議,帝都酒店保留最終決定權。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is valid until 14 December 2023. The offer is for dine-in only. The offer is not applicable to tea and condiment charge and pre-meal snack charge. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. The offer is limited to one table with a maximum of 12 diners per patronage. The offer is applicable to regular-priced food items only. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, and cannot be transferred, exchanged for cash or other products. The offer is not applicable to private functions or wedding banquets. The offer is not applicable to the purchase of cigarettes, cigars, corkage charge, cut cake charge, beverages, bottled drinks, spirits, hampers, tickets, coupons, vouchers or takeaways. Advance reservations are required. Please state the offer redemption at the time of booking. Booking confirmation is subject to availability. Royal Park Hotel reserves the right to amend any terms and conditions, change or terminate the offers at any time without any prior notice. In case of disputes, the decision of Royal Park Hotel shall be final. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!